
 

 

Bestyrelsesmøde torsdag den 3. marts 2016, hos Anne K67 
 
Tilstede: Anne, Ulrik, Jesper og Torben (Eiler og Thomas havde meldt afbud) 
 
 

Dagsorden: 

 
1. Valg af referent: Torben blev valgt. 
 
2. Godkendelse af referat fra seneste møde: Referatet blev godkendt 
 
3. Nyt fra udvalgene. (økonomi, aktivitet, grønt, tinglysning) 

 
* Grønt: Jesper gennemgik hvor langt vi var nået med de 16 delarbejder der blev fremlagt på 
grøntmødet i efteråret 2015. Ved nærmere vurdering af opgaven blev det besluttet at gå lidt mere 
grundigt til værks, så der er blevet beskåret meget kraftigt i området, mens der var maskiner i 
området. der er brugt 171000kr ud af 204000kr !!! Omregn til budget!!! og der er udført ca. 85% af 
de planlagte opgaver. Selv inklusive fældning efter stormskader er vi inden for budgettet med 
1000kr margin. Der vil bliver foretaget noget beplantning til april, men ellers sker der ikke noget 
større inden september hvor der planlægges plantet nye østriske fyr. Bestyrelsen var enige om at 
grøntplejen forløber yderst tilfredsstillende. 
 
* Aktivitesudvalg: Der blev afholdt en velbesøgt tøndeslagning i februar, i høj sol. Ved samme 
lejlighed blev der ryddet op i de ny ryddede bede. Det påtænkes at have en fast aktivitet en lørdag 
om måneden, evt kombineret med bålplads. Joan foreslår at vi laver en kalender for hele 2017 en 
gang i efteråret og sender denne rundt. Samtidig gøres opmærksom på e-mail servicen på 
hjemmesiden. 
 
* Tinglysning: Udvalget er ikke helt klar med et udspil endnu, men har materiale klar til næste 
møde. 
 

* Kommunen har endnu ikke sendt regningen på grøntopkrævning, Ulrik rykker kommunen. 
 
 
4. Planlægning af grøntarbejdsdag Den 17. april 

 
Der er bliver trykt flyers med indkaldelse til grøntarbejdsdag. Torben køber maling, tagpapsøm, 
pensler, og skraldehapsere. 
 
5. Henvendelser til foreningen: Ingen har henvendt sig siden sidst. 
 
6. Næste møde: 26. april hos Joan S33 
 
7. Eventuelt: 

 
Det blev aftalt at næste års bestyrelse planlægger årets møder på det første bestyrelsesmøde. 
 
Torben prøver at booke kirken 24, 26 Eller 27. Til generalforsamling  
 
Jesper har undersøgt muligheden for at fundere græsset med køreplader, eller anden aflåsning af 
trailer. Det blev besluttet at anskaffe en kodelås og stille traileren. På parkeringspladsen for enden 
af skodshøjen. 
 
 
 



 

 

  


